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Protokoll 2022-01-24 

Närvarande 

Beslutande 

Maria Patel (S), ordf. 
Anders Wallin (L), 1:e vice ordf. 
Markus Lagerquist (M), 2:e vice ordf. 
Karolin Lundström (V) 
Agneta Gille (S) 
Leif Wahlström (S) 
Annica Nordin (S) 
Erik Boman (S) 
Sara Rådbo (MP) 
Marcus Jansson (M) 
Anton Wallgren (C) 
Torkel Kjösnes (KD) §§ 1-3 
Anders Säll (KD) §§ 4 - 9 
Kent Kumpula (SD) 

Ej tjänstgörande ersättare 

Tobias Lundblad (S) 
Ziad Kassem (S) 
Bodil Frick (L) 
Hannes Pålbrant (MP) 
Anders Säll (KD) §§ 1-3 
Tobias Nordquist (V) 

Övriga närvarande 

Christian Blomberg, förvaltningsdirektör 
Åsa Hedin, enhetschef 
Ewa Wennmark, fritidsstrateg 
Jonas Fellström, projektledare idrottsanläggningar 
Tuija Kulma, projektledare idrottsanläggningar 
Matilda Eriksson, controller 
Sara-Carin Öhman, nämndsekreterare 

Thomas Perslund, VD Uppsala kommun Arenor och Fastigheter AB, § 4 
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Protokoll 2022-01-24 

§1 

Val av justerare samt justeringsdag 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att utse Anton Wallgren (C) att jämte ordföranden justera dagens protokoll den 
1 februari 2022. 

§2 

Fastställande av föredragningslista 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att fastställa föredragningslistan med följande tillägg under § 8: 

Markus Lagerquist: 

- Återkoppling önskas gällande skrivelsen "Initiativ att utreda framtidens 
förutsättningar för Uppsalas bandy" som inlämnades under sammanträdet 
den 20 december 2021. 

- Förslag till utökning av idrotts- och fritidsnämndens dagordning. 

J usteraindes signatur 
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§3 

Utredningsrapport om handbollens 
anläggningsbehov i Uppsala 
IFN-2021-00302 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna utredningen om handbollens anläggningsbehov som ett 
beslutsdokument, 

2. att de åtgärder som anges i utredningsrapporten ska genomföras av 
stadsbyggnadsförvaltningen. 

Sammanfattning 

Denna utredningsrapport har kartlagt handbollens anläggningsbehov i Uppsala på kort 
och långsikt. Bakgrunden är att stadsbyggnadsförvaltningen har gjort bedömningen 
att det finns ett behov av att utreda handbollens behov av idrottsanläggningar på ett 
djupare plan. I lokalförsörjningsplanen för idrott- och fritidsanläggningar är därför en 
kartläggning av handbollens anläggningsbehov angiven som en beslutad utredning 
som ska genomföras år 2021. 

Uppsala HK är idag den dominerande föreningen inom handboll i Uppsala. De 
träningstider som bokas ut av1FN i kommunens idrottsanläggningar för handbollsspel 
nyttjas nästan uteslutande av föreningen.lsyfte att få en överblick över handbollens 
upplevda anläggningsbehov har stadsbyggnadsförvaltningen inom ramen för denna 
utredning erbjudit kommunens handbollsföreningar att inkomma med en skrivelse. 
En skrivelse har inkommit från Uppsala HK, och utifrån den har sex olika behov 
identifierats av stadsbyggnadsförvaltningen.lden behovsanalys som har genomförts i 
kapitel fem analyseras behoven och förslag på åtgärder anges. 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse daterad 2022-01-10 
• Bilaga 1, Utredningsrapport- Handbollens anläggningsbehov i Uppsala 

kommun 
• Bilaga 2, Riktlinjer från Svenska handbollsförbundet 
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• Bilaga 3, Nuvarande lokalutnyttjande för handbollen i Uppsala kommun 
• Bilaga 4, Skrivelse från Uppsala HK daterad 2021-10-04 

Föredragning av Jonas Fellström. 

Arbetsutskottet föreslår godkännande. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om det är nämndens mening att besluta i enlighet med 
förvaltningens förslag och finner att nämnden beslutar så. 

Justergpcles si natur 
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§4 

Godkännande av internhyresavtal för 
multihallen i Rosendal 

IFN-2021-00208 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna bifogat intern hyresavtal för de nya idrottslokalerna i Rosendal, 

2. att uppdra till stadsbyggnadsdirektören att underteckna intern hyresavtalet, 
samt 

I Rosendal är antalet parkeringsplatser begränsade och kravet för godkänt bygglov 
har varit att det inom kommunen tillsätts en tjänst på 20% med ansvar för 
mobilitetsfrågor för fastigheten. 

Orsaken är risk för parkeringsproblem kopplade till publikevenemang som väntas 
till verksamheterna. Med bakgrund av detta beslutas 

3. att det inom mobilitetstjänsten ska tas fram en mobilitetsplan och uppdraget är 
att på olika sätt uppmuntra till alternativa färdsätt såsom gång, cykel och 
kollektivtrafik. 

Idrotts- och fritidsnämndens kostnad för mobilitetstjänsten uppskattas till drygt 
110 000 kr per år. 

Sammanfattning 

Fastighetsstaben har förhandlat med Uppsala kommun Arenor och fastigheter AB om 
villkor och hyresnivå i hyresavtalet. I nternhyresavtalet mellan kommunstyrelsen och 
idrotts- och fritidsnämnden speglar hyresavtalet i alla delar. Den föreslagna hyran för 
idrottslokalerna i Rosendal uppgår till 8 476 966 kronor per år i 2021 års hyresnivå. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse daterad 2021-09-02 
• Bilaga. Intern hyresavtal Rosendalshallen 

Arbetsutskottet har överlämnat ärendet till nämnden utan eget ställningstagande. 
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Yrkanden 

Maria Patel m.fl. (S), Anders Wallin (L) och Sara Rådbo (MP) yrkar på följande 
tilläggsyrkande: 

I Rosendal är antalet parkeringsplatser begränsade och kravet för godkänt 
bygglov har varit att det inom kommunen tillsätts en tjänst på 20% med ansvar 
för mobilitetsfrågor för fastigheten. Orsaken är risk för parkeringsproblem 
kopplade till publikevenemang som väntas till verksamheterna. Inom 
mobilitetstjänsten ska en mobilitetsplan tas fram och uppdraget är att på olika 
sätt uppmuntra till alternativa färdsätt såsom gång, cykel och kollektivtrafik. 
Idrotts- och fritidsnämndens kostnad för mobilitetstjänsten uppskattas till drygt 
110 000 kr per år. 

Markus Lagerquist (M) och Marcus Jansson (M) yrkar avslag på tilläggsyrkandet och 
bifall till förvaltningens förslag. 

Kent Kumpula (SD) ansluter sig till yrkandet från Markus Lagerquist (M) och Marcus 
Jansson (M) med följande motivering: 

"Att uppmuntra till lokaltrafik och gång-cykel det är ingenting personen som ska 
ordna med parkeringsplatser ska syssla med." 

Karolin Lundström (V) yrkar avslag på tilläggsyrkandet. 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om det är nämndens mening att bifalla tilläggsyrkandet från Maria 
Patel m.fl. (S), Anders Wallin (L) och Sara Rådbo (MP). 

Votering begärs och genomförs. 

Bifall till tilläggsyrkandet röstar JA. Avslag till tilläggsyrkandet röstar NEJ. 

Med 7 ja-röster mot 6 nej-röster bifaller idrotts- och fritidsnämnden tilläggsyrkandet 
från Maria Patel m.fl. (S), Anders Wallin (L) och Sara Rådbo (MP). 

Ordföranden frågar sedan om det är nämndens mening att i övrigt bifalla 
förvaltningens förslag till beslut och finner att nämnden beslutar så. 

Resultat av votering 

Ja-röster avger: Anders Wallin (L), Agneta Gille (S), Leif Wahlström (S) Annica Nordin (S), 
Eric Boman (S), Sara Rådbo (MP), Maria Patel (S). 

Nej-röster avger: Markus Lagerquist (M), Karolin Lundström (V), Marcus Jansson (M), 
Anton Wallgren (C), Anders Säll (KD), Kent Kumpula (SD). 

Justera es signatur 
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Reservationer 

Markus Lagerquist (M), Marcus Jansson (M), Anton Wallgren (C), Anders Säll (KD), 
Karolin Lundström (V) och Kent Kumpula (SD) reserverar sig mot beslutet om att bifalla 
tilläggsyrkandet. 

Särskilda yttranden 

Markus Lagerquist (M), Marcus Jansson (M), Anton Wallgren (C) och Anders Säll (KD) 
anmäler följande gemensamma särskilda yttrande: 
Styret, L, S och MP, lyckas i ärendet med ett tillägg som lades på bordet vid 
sammanträdet den 24 januari att undergräva avtalet och riskera extra kostnader. I 
hyresavtalet ingår en 20% tjänst som vid de tillfällen arenan har större evenemang skall 
säkerställa att det finns parkeringsplatser. Detta genom att samverka med de som äger 
parkeringsplatser i anslutning till arenan. 

Det styret valt att göra är att plötsliga frita dessa 20% tjänst med helt andra uppgifter. 
Dessa nya uppgifter har inte något att göra med parkeringsplatser. Styret vill istället nu 
ta fram en plan för att uppmuntra människor att cykla. Det rimliga är att avtalet därmed 
måste revideras och ytterligare pengar tillföras. 

Uppsala - alliansen är djupt kritiska till styrets oseriösa hantering. Man kan inte 
presentera ett avtal- fram förhandlat och klart- och sedan när beslut skall fattas hitta på 
något helt annat och helt bortse från förväntat extra kostnader. Uppsala - alliansen har 
naturligtvis inget emot att människor cyklar och åker buss istället för bil - tvärtom- men 
detta är ett exempel oseriös politisk hantering som riskerar vara kostnadsdrivande. Det 
nya förslaget antar karaktären av en sent påkommen politisk kompromiss. Så kan man 
inte hantera viktiga politiska ärenden. Dessa nya tillägg borde naturligtvis också 
underställts hantering i GSN och KS. 

Uppsala - alliansen reserverar sig därför mot tilläggsyrkandet men ställer sig i övrigt 
bakom avtalet som det är fram förhandlat. 

Karolin Lundström (V) anmäler följande särskilda yttrande: 
Att på olika sätt uppmuntra människor till alternativa färdsätt såsom gång, cykel och 
kollektivtrafik när de ska ta sig till publikevenemang är såklart bra och i linje med 
kommunens klimatambitioner, men att det ska vara Idrotts- och fritidsnämnden som ger 
direktiv till vad en byggherre ska tillsätta för tjänster för att de ska få godkänt bygglov 
samt även ge direktiv till arbetsbeskrivningen för en intern tjänst känns som ett ytterst 
märkligt förfarande. 

Om kommunen har satt krav på att en byggherre måste ha en lösning för att hantera de 
förmodade parkeringsproblem som uppstår vid publikarrangemang i ett område med ett 
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begränsat antal parkeringsplatser så får man väl betrakta att dessa krav är ställda av 
just den anledningen att kommunen vill att byggherren planerar för att minimera dessa 
parkeringsproblem. Huruvida tillsättandet av en tjänst med ansvar för mobilitets frågor 
för fastigheten är det sedvanliga eller bästa sättet att lösa framtida parkeringsproblem 
är inte undertecknad rätt person att bedöma, men att Idrotts- och fritidsnämnden i ett 
intern hyresavtal ska betala drygt 110 000 kr per år för att det inom kommunen tillsätts en 
tjänst på 20 % med ansvar för mobilitetsfrågor i multihallen i Rosendal känns som ett 
trixande: Istället fören kostnad för parkeringsplatser får vi en kostnad fören 
tjänsteperson som inte kan skapa fler parkeringsplatser vilketju är det som egentligen 
behövs. Förfarandet känns svårbegripligt. 

Kent Kumpula (SD) anmäEer förjande särskilda yttrande: 
Det är anmärkningsvärt att styret två timmar före sammanträdet slänger in ett 
tilläggsyrkande, som innebär att den mobilitetstjänst som ska tillhandahålla 
parkeringsplatser vid större evenemang, även ska jobba med att ta fram 
mobilitetsplaner och uppmuntra till alternativa färdsätt såsom gång, cykel och 
kollektivtrafik. 

Det finns ingen konsekvensanalys kring tilläggsyrkandet, kommer det att höja 
årskostnaden för mobilitetstjänsten, nu när IF-nämnden har valt att lägga till fler 
arbetsuppgifter till den 20% tjänst som mobilitetstjänsten innebär? Hur mycket 
dyrare kommer det att bli per år? Det finns inga svar på dessa frågor, ändå 
klubbas tilläggsyrkandet igenom med en röst tillgodo för minoritetsstyret. 

Det ärjättebra att underlätta för gång och cykeltrafik och styret får gärna 
uppmuntra för ökat användande av lokaltrafik. Men här är det fel fokus och fel 
arbetsuppgift lagd på fel person, på fel plats. 

Det är överlag extremt luddigt och oklart kring vad mobilitetstjänsten egentligen, 
specifikt, ska tillhandahålla. Mittenstyret kunde inte svara på detta, alltså exakt 
hur tjänsten är tänkt att fungera. Det enda vi vet nu, är att tjänsten "på olika sätt 
uppmuntra till alternativa färdsätt såsom gång, cykel och kollektivtrafik". 

Motsvarande tydliga skrivning om tillhandahållande av parkeringsplatser finns 
kanske någonstans i något dokument, men det är ingenting som mittenstyret 
kunde ta fram eller visa. 
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§5 

Anmälningsärenden till idrotts- och 
fritidsnämnden 24 januari 2022 
1FN-2022-00010 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att med godkännande lägga föreliggande anmälningsärenden till 
handlingarna. 

Sammanfattning 

Följande handlingar anmäls: 

• Protokoll från idrotts- och fritidsnämnden den 20 december 2021. 
• Protokoll från idrotts- och fritidsnämndens arbetsutskott den 14 december 2021. 

• Tidigare planer på samråd eller granskning: 

- IFN-2021-00256 Detaljplan för Uppsävja förskola och Uppsävjaskolan. 

• Aktuella planer på samråd eller granskning: 

- IFN-2021-00291 - Detaljplan Björklinge-Tibble 5:27 

- IFN-2021-00287 - Detaljplan för gång- och cykelväg, Ulva 

- IFN-2021-00286 - Detaljplan kvarteret Triangeln 

- IFN-2021-00281 - Detaljplan för kvarteret Bredablick 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse med förteckning över anmälningsärenden daterad 
2022-01-18 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om det är nämndens mening att lägga ärendena till handlingarna 
och finner så. 

Justerandes signatur 
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§6 

Delegationsbeslut idrotts- och fritidsnämnden 
16 december 2021 - 18 januari 2022 

IFN-2022-00009 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att med godkännande lägga föreliggande delegationsförteckning till 
handlingarna. 

Sammanfattning 

Till nämnden anmäls delegationsbeslut enligt bilaga. 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse med delegationsförteckning daterad 2022-01-18 

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om det är nämndens mening att lägga ärendena till handlingarna 
och finner så. 
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§7 

Deltagande konferens och möten 

• Återrapportering om sammanträde med KPR (Erik Boman) 

Punkten bordläggs. 

Justerandes signatur 
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§8 

Frågor och skrivelser från nämndens 
ledamöter 

• Stöd till festivalen Birdie från Mikael Eriksson (C) 

Ewa Wennmark skickar ut material till nämnden som svar på frågan. 

• Markus Lagerquist (M) 

- Återkoppling önskas gällande skrivelsen "Initiativ att utreda framtidens 
förutsättningar för Uppsalas bandy" som inlämnades under sammanträdet 
den 20 december 2021. 

Maria Patel svarade att frågan kommer upp på ordförandeberedning i februari. 

- Förslag till utökning av idrotts- och fritidsnämndens dagordning. 

Det är ett önskemål att det bjuds in företrädare för idrotten när 
sammanträdena förväntas bli korta. 
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§9 

Informationsärenden 

• Lägesrapport om Covid 19 kopplat till idrotten 

Åsa Hedin informerar. 

• Byte av bidrags-och bokningssystem 

Ewa Wennmark informerar. 

• Badhusrapporten. 

Thomas Perslund informerar. 
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